

## 2022 富豪婚宴午宴套餐

### ❧ 精選菜譜一 ❧

鴻運乳豬全體

Barbecued Whole Suckling Pig

翡翠玉帶蝦仁

Sautéed Scallops and Shrimps with Vegetables

富貴花枝蟹鉗

Deep-fried Crab Claws

Stuffed with Minced Cuttlefish

瑤柱雞蓉燴燕液羹

Braised Bird's Nest Soup

with Conpoy and Minced Chicken

清蒸沙巴龍躉

Steamed Sabah Giant Grouper

當紅脆皮雞

Deep-fried Crispy Chicken

錦繡炒飯

Fried Rice with Assorted Meats

幸福伊麵

Braised E-fu Noodles with Oyster Sauce

百年好合

Sweetened Red Bean Cream

with Lotus Seeds and Lily Bulbs

美點雙輝

Chinese Petits Fours

### ❧ 精選菜譜二 ❧

鴻運乳豬全體

Barbecued Whole Suckling Pig

松露玉帶蝦球

Sautéed Scallops and Prawns  
with Vegetables and Truffle Paste

百花釀蟹鉗

Deep-fried Crab Claws

Stuffed with Minced Shrimp

金湯海皇燴燕液羹

Braised Bird's Nest Soup

with Seafood and Pumpkin

清蒸大老虎斑

Steamed Fresh Tiger Grouper

金獎茶皇燻雞

Smoked Crispy Chicken

with Supreme Tea Leaves

錦繡炒飯

Fried Rice with Assorted Meats

幸福伊麵

Braised E-fu Noodles in Oyster Sauce

百年好合

Sweetened Red Bean Cream and Lotus Seeds  
with Lily Bulbs

美點雙輝

Chinese Petits Fours

每席港幣 **HK\$6,888** 元

每席港幣 **HK\$7,688** 元

♥每席適用於 10 至 12 位

♥以上價目適用於 2022 年之婚宴

♥菜譜需另加一服務費

## 2022 富豪午宴精選套餐 Wedding Lunch Privileges

尊享婚宴優惠 Wedding Privileges	中式 6 席起 Chinese 6 tables or above	中式 10 席起 Chinese 10 tables or above
蜜月客房 1 晚住宿 One night accommodation with honeymoon amenities	-	高級客房 Superior Room
席間無限量供應精選汽水、橙汁及指定啤酒 2 小時 Unlimited serving of soft drinks, orange juice and house beer for 2 hours	♥	♥
奉送精美邀請柬(每席 8 套，不包括印刷) Complimentary invitation card (8 sets per table, excluding printing)	-	♥
贈送鮮果忌廉蛋糕 Complimentary fresh fruit cream cake	-	3 磅 pounds
贈送雜果賓治 Complimentary fruit punch	-	1 小時 Hour
麻雀耍樂設施及茗茶 Mahjong entertainment with Chinese tea served	♥	♥
免費泊車券 Complimentary hotel parking voucher	-	1 小時 Hour 每席 Per Table
華麗結婚蛋糕模型供切餅儀式及拍照用 Dummy wedding cake for cutting ceremony & photo shooting	♥	♥
贈送婚宴背景佈置(金色正楷英文字) Complimentary wedding backdrop with gold wordings	-	♥
全場華麗椅套及每席、接待處絲花擺設 Seat covers for all dining chairs, silk floral centerpiece for each dining table and reception table	♥	♥
免收自攜洋酒或烈酒開瓶費 Free corkage for self-brought-in hard spirits / wine	♥	♥
免費享用音響、電視及液晶投影機設備 Complimentary use of audio-visual equipment and LCD projector with screen	♥	♥
惠顧滿月酒席或百日宴將享 9 折優惠 10% discount on Full Moon Banquet or 100 Days Celebration Package	♥	♥



凡惠顧 10 席或以上, 即可享有以下優惠:

For a minimum reservation of 10 tables, you are entitled to enjoy the following privileges:

## FOR THE COUPLES

- ♥ 新婚蜜月標準客房住宿 1 晚 (下午 3 時後入住)  
1 night accommodation in Superior Room (check-in from 3pm)
- ♥ 「Koon Nam Wah」租借中式或西式禮服 85 折優惠  
'Koon Nam Wah' – 15% discount on tuxedo or dress rental package
- ♥ 「蒙娜麗莎」免費服務 ~ 婚紗攝影套餐或外租禮券價值港幣 4,888 元(A1 或 A2 任選其一); 外勤新娘試化妝試髮型服務半價 (原價港幣 1,100 元); 婚禮攝錄影套餐(Package B 或以上), 送: 早拍晚播製作片段  
Monalisa Bridal Salon - Complimentary wedding portrait package or wedding gown and evening dress rental package at \$4,888 (Package A1 or A2), 50 % off wedding day make-up and hair dressing trial service (original price \$1,100), complimentary same day wedding highlight editing (original price \$1,650) for purchasing wedding day photography and video service package B or above
- ♥ 「Lawrance Chui Workshop」婚紗攝影套餐 85 折優惠  
'Lawrance Chui Workshop' 15% discount on wedding dress photography package

## FOR Her

- ♥ 「葆露絲」功能內衣 (1 件) 7 折; 免費享用「一對一塑身教室」(一般零售價: 港幣 500 元)  
Bonluxe – 30% discount on one Foundation Lingerie. One time of "Bonluxe Perfect Body Figure Analysis" (original price HK\$500)

## FOR Him

- ♥ 「MODE Limited」惠顧 MODE Tuxedo-男士禮服外租或度身訂造服務滿港幣 3,000 元, 可作港幣 500 元使用; 惠顧 Urban by MODE-任何西裝買走服務, 即享有正價 8 折優惠  
MODE Limited - \$500 discount for tuxedo rental package or tailor-made service with minimum spending of \$3,000. 20% discount on purchasing any suit at Urban by MODE.

## FOR THE Big DAY

- ♥ 「繽紛」於 Brightime 選購鮮花婚禮花藝滿港幣 1,500 元或以上, 全單減港幣 200 元; 凡訂購花球, 可半價自選一個場地佈置項目  
Brighten - \$200 discount upon purchase of wedding floral items at minimum spending of \$1,500 or above at Brightime. 50% discount on venue decoration service upon purchase of wedding bouquet
- ♥ 「羅勤芳專業大妗」惠顧全日大妗服務、婚禮統籌或婚宴司儀可享有港幣 1,000 元現金優惠  
Lo Kan Fong Chinese LiYi - \$1,000 cash coupon upon purchase of Full Day Chinese Wedding Master Package, Wedding Plan or Wedding MC



## FOR THE **E**vent

- ♥ 敬送祝酒汽酒 1 瓶  
Complimentary 1 bottle of sparkling wine
- ♥ 「Joy's Card」婚禮邀請卡 8 折優惠，最低購買 100 套  
'Joy's Card' - 20% discount upon purchase of wedding invitation card (minimum purchase of 100 sets)
- ♥ 「Grand Forest」港幣 1,000 元婚宴場地佈置現金券 (適用於指定婚宴場地佈置服務)  
'Grand Forest' - \$1,000 cash coupon upon purchase of designated package(s) of wedding banquet decoration.
- ♥ 「High Communication Limited」港幣 2,000 元折扣適用於指定佈置；惠顧滿原價港幣 20,000 元可享港幣 4,000 元之指定服務折扣  
'High Communication Limited' - \$2,000 cash coupon upon purchase of designated package(s) of wedding banquet decoration. \$4,000 discount upon purchase of designated services at minimum spending of \$20,000.

## FOR **B**lessings

- ♥ 婚宴消費滿 10 萬元可獲富豪國際酒店集團送出富豪餐飲會籍 Regal VIP Card 之一年會籍，讓您盡享非凡餐飲優惠  
Wedding party at Regal Hotels at minimum spending of \$100,000 or above to receive a Regal VIP Card Membership
- ♥ 「快驗保有限公司」- 健康檢查: 婚前檢查計劃(MG061M/MG061F) - 優惠價港幣 860 元 (每位) (原價: 港幣 1,975 元) 或 港幣 1,620 元 (二人同行)(原價: 港幣 3,950 元)  
MediFast (Hong Kong) Ltd - \$860 per person or \$1,620 for 2 persons for pre-wedding health check-up service (MG061M/MG061F) (Original price at \$1,975 per person or \$3,950 for 2 persons)
- ♥ 「奇華餅家」訂購中式嫁喜禮餅及禮餅券尊享 8 折優惠  
Kee Wah Bakery Limited - 20% discount upon purchase of Chinese wedding cake and coupon
- ♥ 「安記海味有限公司」嫁囍結婚禮籃 9 折優惠: 正價貨品 95 折優惠  
On Kee Seafood Company Ltd - 10% discount on wedding hampers. 5% discount on regular-priced items

- ♥ 各宴會廳及佳期均設有最低消費，詳情請向宴會部查詢

Minimum charge is applied on specific date. For details, please contact Catering Sales Department

- ♥ 宴會廳由中午 12 時起恭候

Banquet rooms are ready at 12 noon

- ♥ 不適用於已訂之酒席

Not applicable for confirmed banquet events

- ♥ 優惠受條款約束，詳情請向宴會部查詢

Terms and conditions apply, please check with our Catering Sales Department

- ♥ 所有資料以酒店最後公佈為準

In case of any dispute, the decision of Regal Hongkong Hotel is final and conclusive